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PROTOKÓŁ Nr  6/2024 

 posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów,  

które odbyło się  26 listopada 2024 roku, o godz.14.00 

 

Przewodniczący Komisji  - Jan Kowalczyk 

Protokolant    - Alicja Dąbrowska  

 

 

Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie, w którym uczestniczyło 6 radnych na ogólną 

liczbę 7 oraz zaproszeni goście (listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią 

odpowiednio załączniki Nr 1 i Nr 2 do protokołu).  

 

Uwag do przesłanego porządku nie było. Został on przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się 

następująco: 

 

1. Przyjęcie protokołu Nr 5/2024 posiedzenia Komisji.  

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2024 rok. 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego na lata 2024 - 2029. 

 

4. Sprawy różne.  

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad - Przyjęcie protokołu Nr 5/2024 

posiedzenia Komisji. 

 

Radni jednogłośnie bez uwag przyjęli protokół Nr 5/2024 posiedzenia Komisji.  

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska szczegółowo omówiła zmiany ujęte w projekcie 

przedmiotowej uchwały. Dotyczyły one działów 600, 710, 730, 750, 801, 851, 852, 853, 854, 

855, 921 (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 
Radny Mirosław Ślifirczyk zapytał o program stypendialny, czy ktoś z niego skorzystał.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że z programu korzystają pielęgniarki, 

i co miesiąc wypłacane mają po 1.000 złotych. Jest ich nie więcej niż 10. Nie pamięta dokładnie. 

Dowie się i jutro udzieli odpowiedzi. Ale na przyszłość zabezpieczone będą środki, ponieważ 

dwie pielęgniarki chcą jeszcze z tego programu skorzystać. Jeśli chodzi o stypendia dla 

studentów medycyny to korzysta z nich 6 osób i płacone mają po 2.000 złotych. Dodała, że nie 

ma aż takiego zainteresowania, jak zabezpieczone na ten cel środki.  

 

Więcej pytań i uwag nie było. 
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Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 

Powiatu zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Radomskiego na lata 2024-2029. 

  

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska szczegółowo omówiła zmiany w WPF. (projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie było. 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że następne posiedzenie Komisji odbędzie się 

10 grudnia br.  

 

Radny Mirosław Ślifirczyk poprosił aby materiały na następną sesję, która jest ważną sesją 

jak najszybciej trafiły do radnych. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska opowiedziała, że materiały na sesję budżetową będą 

wysyłane dwa tygodnie przed posiedzeniem. Dodała, że zmiany dotyczące budżetu są wysyłane 

najpóźniej 2 dni przed terminem sesji. Poza tym od poniedziałku zaczynają się posiedzenia 

Komisji i materiały dotyczące projektu budżetu na rok przyszły są sukcesywnie na nie 

wysyłane. Projekt budżetu był przekazany do Biura Rady do 15 listopada br..  

 

Innych spraw nie poruszono. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji zamknął 6 posiedzenie 

o godz.14.30.   

 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący Komisji  

 

Alicja Dąbrowska                                                                   Jan Kowalczyk  

 
 

 

 

 


